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Zápis z jednání Komise pro mládež, tělovýchovu a sport (dále jen „komise“) 

 

Datum: 06.08.2024  

 

Účast: Mgr. Renáta Vesecká (předsedkyně); Ing. Jiří Holý; Daniel Rosenbaum; Jan Hadraba; Mgr. Jitka Charyparová; 

Bc. Svatopluk Chrastina 

 

Omluven: Tomáš Novák; František Jobek 

 

Koordinátorka: Markéta Benešová 

 

Hosté: Miroslav Peterka (místostarosta), Ing. Lea Enenkelová (vedoucí OŠKS) 

 

Program: 

1) Zahájení 

2) Žádost o ID na projekt „Champions Bowl - Pohár vítězů lig“ 

3) Žádost o ID na projekt „PODPORA MLÁDEŽNICKÉ KOPANÉ“ 

4) Projednání nového dotačního programu, který nahrazuje program „Podpora vrcholového sportu“ 

5) Různé 

6) Závěr - diskuse 

 

ad1) Schůzi zahájila předsedkyně komise, přivítala přítomné. Je přítomno 6 z 8 členů, komise je usnášeníschopná. 

Předsedkyně komise přednesla program jednání. 

 Hlasováno o návrhu:  

PRO: 6  PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 PROGRAM SCHVÁLEN 

  

   

ad2) Žádost o ID na projekt „Champions Bowl - Pohár vítězů lig“ 
 Diskuse o podané žádosti, dodaných podkladech i o počtu zúčastněných. 
 K hlasování byly podány dva návrhy. Hlasovalo se od posledního návrhu. 
 

 Návrh č. 2 na poskytnutí dotace ve výši: 10.000,00 Kč 
  Hlasování o návrhu č.2: PRO: 2  PROTI: 3 ZDRŽEL: 1 NÁVRH NESCHVÁLEN  
 
 Hlasování o návrhu č.1 neposkytnutí dotace 

 Hlasování o návrhu č.1: PRO: 2  PROTI: 3 ZDRŽEL: 1 NÁVRH NESCHVÁLEN 
 
Komise nepřijala k žádosti o individuální dotaci na projekt „Champions Bowl - Pohár vítězů lig“ žádné 
stanovisko. 

  
  
ad3) Žádost o ID na projekt „PODPORA MLÁDEŽNICKÉ KOPANÉ“ 
 Diskuse o podané žádosti, dodaných podkladech, významu a kontinuitě projektu, analýze publicity a mediálním 

přesahu žadatele, diskuse o velikosti členské základny dětí a mládeže, o účasti a úspěšnosti jednotlivých týmů 
v postupových soutěžích, o důležitosti a vytíženosti sportovního areálu na Litavce. 

 Odbor k podané žádosti sděluje komisi následující: Na základě požadavku vedení města byl žadatel odborem 
vyzván k doložení doplňujících podkladů k již podané žádosti o dotaci, a to na poskytnutí dotace na nájemné 
hracích ploch a UMT. I přes opakovaná telefonická i osobní jednání nebyly podklady žadatelem do jednání 
komise doloženy. 

 Z výše uvedeného důvodu se členové komise shodli, že nemají dostatečné podklady pro stanovení návrhu výše 
dotace. Komise se zdržuje hlasování a návrhu pro RM. 
 Hlasováno o návrhu výše: PRO 6 PROTI: 0 ZDRŽEL: 0 NÁVRH SCHVÁLEN 

 
 
ad4) Projednání nového dotačního programu, který nahrazuje program „Podpora vrcholového sportu“ 

 Předsedkyně komise seznamuje členy komise s návrhem nového dotačního programu, který má nahradit 
stávající dotační program „Podpora vrcholového sportu“. Seznamuje členy se základní myšlenkou 
a podmínkami pro splnění oprávněnosti žádat v tomto dotačním programu. 

 Žádá členy komise, aby jí k novému dotačnímu programu zaslali do 16.08.2024 připomínky a návrhy, které 
předsedkyně přednese na dalším jednání komise. Po diskusi a odsouhlasení komisí budou případné návrhy 
do dotačního programu zapracovány. 

 Předsedkyně komise bude o návrhu nového dotačního programu dále jednat i s vedoucí odboru 
Ing. Enenkelovou. 
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ad7) Jan Hadraba seznamuje komisi s analýzou publicity sportovních klubů FK Příbram, VK Příbram a HC Příbram. 

Diskuse o předloženém materiálu. 
Odbor informuje členy komise o usnesení RM k jejich podnětu radě ohledně revitalizace hřišť (veřejných 

plácků). Písemnou odpověď připraví pan místostarosta Miroslav Peterka. 

 

Příloha zápisu: Analýza publicity sportovních klubů FK Příbram, VK Příbram a HC Příbram 

 

Dne 07.08.2024 

Zapsala: Markéta Benešová  

Schválila: Mgr. Renáta Vesecká v. r. 

 


